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Den Haag, 21 december 2018 

In de procedurevergadering van 19 dec jl heeft uw Kamer het verzoek van 
lid Ellemeet ondersteund om nog dit jaar te reageren op de brief van BS 
en F. 
Deze brief doet een appel van gemeenten aan zorgverzekeraars om 
minimaal in de eigen kernwerkregio een Gemeentepolis aan te bieden. 

In de brieven van BS en F en gemeente Apeldoorn wordt aandacht 
gevraagd voor het feit dat zorgverzekeraar Menzis besloten heeft per 
1 januari 2020 in een dertigtal gemeenten, die buiten haar kernwerkregio 
liggen, te gaan stoppen met het aanbieden van de Gemeentepolis. Twee 
jaar eerder heeft Zilveren Kruis een vergelijkbaar besluit genomen. 
Volgens BS en F en gemeente Apeldoorn is het van groot belang dat de 
komende maanden duidelijk wordt of deze gemeenten hun gemeentepolis 
(bij een andere zorgverzekeraar) kunnen voortzetten. 
Gemeenten doen een appel aan zorgverzekeraars om minimaal in de 
eigen kernwerkregio een gemeentepolis aan te bieden; dit omdat de 
gemeentepolis een belangrijk instrument is om over de verschillende 
domeinen werkafspraken te maken. 

Ik ben het met de auteurs eens dat het een gezamenlijke verantwoorde-
lijkheid is van het Rijk, gemeenten en verzekeraars om goede en toegan-
kelijke zorg te bieden, ook aan mensen in lagere sociaaleconomisch 
positie. Zoals eerder aangegeven vind ik de gemeentepolis een mooi 
instrument om samenwerking op het raakvlak van het medische en het 
sociale domein voor deze groep vorm te geven. Tegelijkertijd vind ik het 
aan verzekeraars en gemeenten zelf om te bepalen hoe ze deze samen-
werking vormgeven. Gemeenten hebben namelijk diverse instrumenten 
tot hun beschikking voor de ondersteuning van sociale minima voor 
zorgkosten. Je ziet dat gemeenten zelf soms bewust kiezen voor een 
alternatief zoals betalingsregelingen buiten de gemeentepolis om, 
keuzeondersteuning of voorzieningenwijzer1. 

De Minister van VWS voert periodiek Bestuurlijk Overleg met Vereniging 
Nederlandse Gemeenten (VNG) en Zorgverzekeraars Nederland (ZN) over 
de samenwerking tussen gemeenten en verzekeraars. Tijdens het laatste 
overleg op 11 oktober jl. heeft hij specifiek met hen gesproken over de rol 
van de gemeentepolissen. Dit was een goed en constructief gesprek 
waarbij ook geïnventariseerd is in hoeverre gemeenten voor 2019 geen 
gemeentelijk collectief contract hebben afgesloten. Het bleek dat het hier 
om relatief weinig gemeenten gaat. Afgesproken is dat dit onderwerp, in 
het bijzonder met het oog op de situatie per 1 januari 2020, in 2019 op de 
agenda zal blijven staan en we met beide partijen hierover in gesprek 
blijven. 

De Minister voor Medische Zorg,
B.J. Bruins

1 Zie ook Aanhangsel Handelingen II 2017/18, nrs.
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